
Zápis z porady SRPŠ 

Konané dne 20.9.2018 

 

 

1)  Úvod 

2) Vánoční jarmark 

3) Schválení žádostí od vyučujících 

4) Volná diskuze ke školnímu plesu 

 

 

 

1) Úvod. 

Zahájení spolku a přestavené nových členů 

 

 

2) Vánoční jarmark. 

Dohodli jsme se, že vánoční jarmark se uskuteční 11.12.2018 od 14:00 hodin, kdy se budou prodávat 

chlebíčky, káva a punč. 

 

 

3) Schválení žádostí od vyučujících. 

Prozatím byla schválená celková  částka 22.500,-Kč 

 

 

4) Volná diskuze ke školnímu plesu. 

Debatovalo se o tom, zda ples pořádat a kde. Paní zástupkyně ředitele se vyjádřila, že nechce, aby se 

ples konal ve školní tělocvičně. Poslední ples nedopadl nejlépe a škola s tím má potom starosti navíc. 

Předseda SRPŠ na to odpověděl, že se ples konat nebude protože spolek nemá tolik finančních 

prostředků na pronájem sálu . Probíhá průzkum mezi rodiči žáku o zájmu o školní ples. 

 

Termín další schůze SRPŠ  - 22.11.2018 


